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Příloha č. 20 

Zápis z jednání    

18.4.2023, Hradec Králové 

Začátek jednání v 18:10 hodin 

 

Přítomni: viz prezenční listina příloha č.15, 16 

Pracovní předsednictvo: Renáta Typlová, Tomáš Pokorný, Tomáš Faltejsek, Jakub Vlček 

Sekretariát: Pavlína Droznová, Aleš Jansa 

Omluveni: Petr Drahoňovský 

Hosté VH: Příloha č. 17 

 

1) Zahájení jednání 

Vystoupila Hejtmanka Pardubického kraje Renáta Typlová, přivítala účastníky jednání, seznámila je 
s několika organizačními informacemi a navrhla schválení programu jednání v následujícím pořadí:  

1. Prezence 

2. Úvod 

3. Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

4. Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

5. Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

6. Činnost výkonného výboru regionu 

7. Zpráva mandátové komise 

8. Přehled hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

9. Písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Královéhradecký a Pardubický  

10. Diskuse 

11. Volba hejtmanů a členů partnerských výkonných výborů 

12. Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

13. Zpráva volební komise 

14. Usnesení 

15. Závěr 
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2) Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

Delegáti schválili program jednání, jednací a volební řád jednomyslně. 

 

3) Ustavení mandátové a volební komise 

R. Typlová navrhla, aby pracovní předsednictvo pracovalo ve složení VV: Renáta Typlová, Tomáš 
Pokorný, Jakub Vlček a Tomáš Faltejsek.   

Delegáti schválili návrh jednomyslně. 

Pracovní předsednictvo navrhlo, aby: 

Mandátová komise pracovala ve složení: Daniel Suchý, Vladimír Hrdina a Tomáš Zavadil 

Volební komise pracovala ve složení: Ondřej Jiránek, Tomáš Haufer a Vít Drašar 

Delegáti schválili obě komise jednomyslně. 

 

4) Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

A. Jansa přednesl zprávu o stavu rozvoje florbalu v regionu. Pohovořil o rozvojovém plánu, kterým se 
region řídí po celou sezónu. Dále pak o počtu rozhodčích a poděkoval družstvům za spolupráci. 
Zpráva je v příloze č. 4. 

 

5) Zpráva o činnosti VV HKaPA za období od června 2022 do dubna 2023 

P. Droznová stručně shrnula Zprávu o činnosti VV za uplynulou sezónu – zpráva je v příloze č. 5. 
Dále vystoupili se svými příspěvky předsedové jednotlivých komisí, za Komisi ženského florbalu 
přednesla zprávu P. Droznová – viz přílohy č. 6, 7, 8, 9 a 10.  

 

6) Zpráva Mandátové komise  

D. Suchý přednesl zprávu mandátové komise – viz příloha č. 18. 

 

7) Přehled hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

A. Jansa seznámil VH s plněním rozpočtu v roce 2022 a s aktualizovaným rozpočtem na rok 2023 – 
viz přílohy č. 11 a 12. Delegáti schválili aktualizovaný rozpočet jednomyslně. 

 

8) Písemné návrhy na změny předpisů 

Byly předneseny písemné připomínky k předpisům soutěží. 

Jejich vypořádání provedl Výkonný výbor 18.4. na svém jednání a jsou zveřejněny v příloze č. 14. 
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9) Diskuse 

Prvním účastníkem diskuse byl Petr Musil. 

Pohovořil o úspěších Českého florbalu v roce 2022. Shrnul finanční stránku, finanční strategii a 
promluvil o financování sportu v roce 2023. Podal informace ze strany Národní agentury a také výzvě 
MŮJ KLUB. Dále představil Komplexní rozvoj oddílů (PP3) a zmínil podanou kandidaturu na 
pořadatelství MS žen 2025. 

Pokud by měli zástupci oddílů připomínky ke směřování florbalu, mohou se obrátit na sekretariát nebo 
přímo na zástupce VV. 
 
Druhým účastníkem diskuse byl Miroslav Zajíček, který navázal otázkami ohledně PP3. 
 
Posledním diskutujícím byl Jaroslav Marks. Po svém představení pohovořil o důležitosti voleb a sdělil 
přítomným delegátům svá doporučení ohledně nominovaných kandidátů. 
 

10) Volba hejtmanů a členů partnerských výkonných výborů 

Proběhla volba hejtmanů a členů VV, zprávy průběžně podával Ondřej Jiránek, předseda Volební 
komise – viz příloha č. 19. 

 

11) Volba delegátů na VH ČF 

Proběhla volba delegátů na VH – viz příloha č. 18 

 

12) Návrh usnesení Valné hromady ČF 

R. Typlová předložila delegátům soubor usnesení - viz příloha č. 20. 

Delegáti schválili soubor usnesení jednomyslně. 

 

13) Závěr jednání 

R. Typlová poděkovala účastníkům 17. společného zasedání krajských valných hromad partnerských 
krajů Královéhradeckého a Pardubického za aktivní účast na jednání a popřála jim mnoho úspěchů 
v dalším období.  

 

Jednání bylo ukončeno ve 21:30 hodin. 
 
Pavlína Droznová 
Regionální koordinátorka 
Český florbal, Královéhradecký a Pardubický kraj 


